

# 父親節活動及母親節活動

## Father's Day Activity and Mother's Day Activity

活動目標 Target:

- (1) 培養幼兒「孝」的品格。
  - (2) 讓幼兒學習向家人表達愛意，增進親子關係。
  - (3) 讓幼兒知道家人對他們的愛及關懷。
  - (4) 讓幼兒學習感謝家人的教導和照顧。
- (1) Cultivate children's "filial piety" character.  
(2) Let children learn to express love to their families and enhance parent-child relationship.  
(3) Let children know that their families love and care for them.  
(4) Let children learn to appreciate the teaching and care of their families.



老師與幼兒在校內進行與愛家人有關對話式故事，製作父/母親節禮物及心意卡，然後於文化日當日送予家長。而父/母親節前夕，幼兒亦邀請家長到校進行活動，欣賞幼兒表演及製作父/母親節禮物(飾物盒/防蚊石，並送父/母親節禮物及心意卡。此外，學校向家長及幼兒派發「親子資源包」，讓家長及幼兒在家進行活動(製作愛心啫喱/製作父親節圖工)，以培養幼兒「孝」的品格，同時增進親子關係、鞏固孝順家人的態度。

Teachers and children read stories about loving family members at school, make Father's/Mother's Day gifts and cards, and then send them to parents on Father's/Mother's Day Activity. Before Father's/Mother's Day, children also invite parents to the school for activities, enjoy children's performances and make Father's/Mother's Day gifts(jewelry boxes/mosquito Stone), and send Father's/Mother's Day gifts and cards. In addition, the school distributes "parent-child resource packs" to parents and children to let parents and children to carry out activities at home (making love jelly/Father's Day crafts), so as to cultivate children's "filial piety" character, enhance parent-child relationship, and consolidate the attitude of filial piety to family members.

